
 

 

Referat 

 

 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  08 

Sted 

 

Hotherskolens personalerum 

 

Møde-

dato 
12.05.2025 

Deltagere 

 

Afbud 

 

SB-medlemmer  

 

Pilou 

 

Kl. 18.00 – 20.30 

 

Mødeleder 

 

Camilla   

Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til 

seneste referat fra 7. april 

2025 (1 bilag) 

  

Godkendt. 

a) Elevråd  Orientering: 

Siden sidst mm. 

 10 

Elevrådet har prioriteret ønsker fra klasserne. Deres første prioritet er et skoleur i gården ved multi-

banen. Ledelsen vil gerne sørge for at indkøbe et ur. 

Elevrådet pointerer, at det er irriterende med mange vikartimer. 

Elevrådet støtter bedre skolemad og større udvalg i kantinen – gerne med en ”dagens ret”.   

1. Meddelelser:    

 a) SB Formand 

• Dimissionsfest for 9. årgang afholdes ons-

dag den 25. juni. Indslag fra bestyrelsen  

• Indskolingen 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

CSBS 

 

10 

Camilla og Kasper står for indslag/tale til dimissionen.  

 

Camilla og Kasper har fået et stigende antal henvendelser fra forældre i indskolingen. Ledelsen vil 

gerne være med til at klæde skolebestyrelsen mere på i forhold til disse henvendelser.  

 b) Ledelsen 

• 9. årgang sidste skoledag fredag den 16. 

maj 2025  

• Skriftlige og mundtlige prøver 

• Status på vores aktuelle fagfordeling og 

herunder stillingsopslag på én lærerstilling 

• TRIO temadag på Comwell i Køge onsdag 

den 28. maj 

• Nyt om de to skolelederstillinger på Strø-

byskolen og St. Heddinge skole 

• Onsdag den 14. maj forældrebesøgsdag 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

 RT/TV 15 

Thomas gennemgik planen for sidste skoledag for 9. klasse fredag den 16. maj 2025.  

 

De skriftlige prøver er afviklet for 9. klasse samt base 5. Der var udfordringer med hjælpeprogram-

met Appwriter under retskrivning og læseprøven fredag den 2. maj. De pårørte elever og forældre er 

kontaktet og vil blive tilbudt en omprøve til december 2025.  

 

Ledelsen orienterede om sag på 5. årgang, hvor forvaltning også er involveret. Der vil blive afholdt et 

møde med de involverede interessenter. 

 

Ledelsen er i gang med individuelle samtaler med personale omkring fagfordelingen. Der vil blive 

slået et stillingsopslag op på en lærer til Hotherskolen.  

 

Marianne orienterede om en opsigelse på Dagskolen. Der vil ligeledes blive slået en stilling op.  



 

Onsdag den 14. maj afholdes forældrebesøgsdag på Hotherskolen.  

 

Onsdag den 28. maj 2025 bliver der afholdt TRIO temadag på Comwell i Køge. Det er en årligt tilba-

gevendende begivenhed.  

 

René orienterede om status på processen vedr. de to ledige skolelederstillinger på St. Heddinge 

Skole og Strøbyskolen.  

 

Deadline for høringssvar vedr. Vision for skoleområdet i Stevns Kommune samt høringssvar vedr. 

Helhedsplan for specialundervisning er onsdag den 4. juni 2025. Der afholdes ekstraordinært skole-

bestyrelsesmøde vedr. høringssvar mandag den 26. maj 2025 klokken 17-18.30. 

 

Dagskolen har fået et påbud vedr. medarbejdernes arbejdsvilkår fx med skråvægge. Påbuddet skal 

være imødekommet senest 1. november 2025.  

 c) Medarbejdere 

 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

KB/BT 10 

Hos personalet er der en bekymring for anklager fra forældre og elever mod personalet. Der opleves 

i stigende grad en hård tone i fx Aula beskeder fra forældre til medarbejdere.  

2. Deltagelse i forsøg med skolemad 

 

BUL ”Tilkendegiver opbakning til de skoler, 

der ønsker at søge om deltagelse i forsøget 

med skolemad”. Skolerne har fået besked 

onsdag den 9. april og med frist om tilbage-

melding torsdag den 24. april og frist for an-

søgning den 2. maj 2025. Alle tre folkeskoler 

har svaret, at man for nuværende ikke kan 

deltage, da skoleledelserne aktuelt ikke kan 

afse tid til projektet. 

Sagen forelægges trods skolens svar til drøf-

telse. 

1 bilag 

 RT 20 

Skolebestyrelsen vil gerne afvente tilbagemeldingerne fra forsøgsordningen.  

3. Evaluering af lørdag den 10. maj 2025 

 

Evaluering af bestyrelsens arbejdslørdag den 

10. maj. Hvordan var forløbet og emnet med 

instruktør, Niels Hansen fra Skole og Foræl-

dre. Emnet var – hvordan skaber vi bedre 

fællesskaber, som var berammet til to timer. 

 Alle 20 

Evalueringen af arbejdslørdagen er overvejende positivt. Der kan især ses muligheder i at afprøve 

spillet fra dagen i klasserne til forældremøder. Spillet ligger online på www.spil.faelles-skabet.dk/spil. 

Kan kun spilles fra smartphone eller iPad. Fie undersøger, om vi kan få tilsendt slides fra dagen.  

4. Planlægning af forældreaften den 4. juni 2025 

 

Bestyrelsen og ledelsen vil afholde en foræl-

dreaften onsdag den 4. juni, hvor emnet skal 

være Folkeskolens kvalitetsprogram. Hvilke 

ændringer vil der ske allerede i kommende 

skoleår 2025-2026 og hvornår slutter refor-

men med alle tiltagene. 

 RT 15 

Ledelsen vil udarbejde et oplæg om, hvilke ændringer kvalitetsprogrammet medfører. 

René vil sørge for, at invitationen bliver sendt ud til alle forældre. Overskrift: Hvad betyder den nye 

skolereform for dig og dit barn? 

Bestyrelsen vil skrive til forældrerådene og opfordre til deltagelse. Fie, Daniel og Kristina tager kage 

med.  

5. Ledelsesstruktur på Hotherskolen inklusive 

dagskolen 

 

RT vil informere om den fremtidige ledelses-

struktur på Hotherskolen inklusive SFO afde-

linger og dagskolen. 

 RT 20 

http://www.spil.faelles-skabet.dk/spil


Der vil være ændringer med virkning fra 1. 

august 2025 og der vil måske komme yderli-

gere ændringer pr. samme dato, men det er 

endnu uafklaret. 

Aktuelt skal der formuleres et stillingsopslag 

på en lederstilling og besættelse pr. 1. august 

2025.  

Bestyrelsen skal vælge repræsentation til an-

sættelsesudvalget. 

Marianne vil fra august indgå som SFO og indskolingsleder. Der vil også blive kigget på øvrige ledel-

sesopgaver på Hotherskolen, inden et stillingsopslag bliver slået op.  

Fie og Camilla vil gerne sidde i ansættelsesudvalget.  

6. Sygefravær for april måned 2025 

 

Hotherskolens sygefravær er faldet, men er 

stadig for højt med 9,93 procent. Medtaget i 

tallet er fire langtidssygemeldte. SFO-sygefra-

været er halveret, men stadigvæk for højt. 

Dagskolens sygefravær svinger meget og for 

april var det lavt med 1,78 procent. 

1 bilag 

 RT 5 

Taget til efterretning.  

7.  Eventuelt 

 

  5 

Fie spørger ind til indeklimaet i klasserne. René oplyser, at der de seneste år har været foretaget 

mange forbedringer på mellemtrinnet og senest indskolingen.  

 


